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تیم فوتبال پرسـپولیس یکی از تیم هایی اسـت که به دلیل شـرایط خاص خود در 

جـدول رده بنـدی اصـرار زیادی داشـت که بازی ها ازسـر گرفته شـود و آنها بتوانند 

بـرای تاریخ سـازی در فوتبـال ایـران اسـب خـود را زیـن کنند. موضـوع همین طور 

هـم پیـش رفـت و رقابت هـای لیـگ برتـر بـا مجوز سـتاد مبـارزه با کرونـا در ورزش و 

نظر مثبت سـازمان لیگ با درنظر گرفتن پروتکل های بهداشـتی آغاز شـد اما این 

شـروع مجدد شـروع دردسـرهای مدیران فدراسـیون فوتبال و سـازمان لیگ بود.

بسـیاری از تیم هایـی کـه در قامـت معتـرض بـه شـروع بازی های لیـگ برتر بودند 

بعـد از تسـت کرونـا از بازیکنان شـان مدعـی شـدند تعدادی از آنها بـه این ویروس 

منحـوس مبتـا شـده اند تـا به این واسـطه فشـار خـود را برای تعطیلـی بازی های 

لیـگ برتـر آغاز کرده باشـند.

تعـداد بـالای کرونایی هـای فـولاد و اسـتقال ایـن موضـوع را بـه اوج خـود رسـاند 

و هـر لحظـه تصـور می شـد کـه قـرار اسـت بـا تصمیمـی جدیـد فوتبـال بـار دیگـر 

بـه تعطیـات بـرود امـا ایـن اتفـاق رخ نـداد و اصـرار بـرای ادامـه بازی هـا ازسـوی 

مسـئولان فوتبـال ادامه داشـت.

حـالا شـنیده می شـود سـرخ ها کـه خیلـی در رعایـت پروتکل هـای بهداشـتی 

تـاش می کردنـد و در ایـن کار پیشـقدم بودنـد بـا یـک بازیکـن کرونایـی بیـن 

نفـرات تیم شـان مواجـه شـده اند و همیـن اتفـاق نگرانـی بازیکنـان ایـن تیـم را 

در پـی داشـته اسـت.

 بازیکن کرونایی کیست؟

دیـروز بسـیاری از رسـانه ها بعـد از شـنیدن خبـر ابتـای یـک بازیکـن جـوان 

پرسـپولیس بـه ویـروس کرونـا تاش خود را بـرای پیداکردن نام ایـن بازیکن آغاز 

کردند و گمانه زنی هایی در این زمینه آغاز شد و البته نام های زیادی هم در این 

بیـن مطـرح شـد. طبـق پیگیری هـای »فرهیختـگان«، بین نام های مطرح شـده 

نـام یـک بازیکـن جـوان هـم وجود داشـت که بازیکـن کرونایی پرسـپولیس بوده 

اسـت. آریـا برزگـر، بازیکـن جـوان سـرخ ها کـه بـا سـروصدای زیادی بـه این تیم 

پیوسـت پیش از بازی با ماشین سـازی عائمی از خود نشـان داد که مشـکوک 

بـه کرونـا بـود و باعث شـد بافاصله قرنطینه شـود.

 هم اتاقی برزگر بازی کرد؟!

موضوعـی کـه در ایـن شـرایط موجـب نگرانـی بازیکنـان پرسـپولیس و هـواداران 

سـرخ شـده، هم اتاقـی آریـا برزگـر در اردوی پیـش از بازی با ماشین سـازی اسـت. 

هرچنـد باشـگاه پرسـپولیس تـاش زیـادی می کنـد تـا نـام هم اتاقـی برزگـر را لـو 

ندهـد امـا شـنیده می شـود ایـن بازیکـن در دیـدار مقابل ماشین سـازی به میدان 

رفتـه و بـرای پرسـپولیس بـازی کـرده اسـت و همیـن اتفـاق باعـث شـده بازیکنان 

نگـران ایـن باشـند کـه هم اتاقی برزگر ناقـل بوده و این ویـروس را بین هم بازیانش 

پخـش کـرده باشـد. بـا ایـن حسـاب بعید نیسـت بعد از انجام تسـت، پرسـپولیس 

بیـش از یـک بازیکـن مبتـا به کرونا داشـته باشـد.

 حال برزگر خوب است

ظاهـرا در روزی کـه ایـن بازیکـن جـوان بـرای شـروع تمرینـات خـودش را به محل 

تمریـن رسـانده بـود بـا عائمـی نظیر تب و سـرفه مواجه بوده و بـا توجه به نزدیکی 

عائمش به آنفلوآنزا، پزشـک تیم را مجبور کرد برای اطمینان بیشـتر این بازیکن 

را از تیم جدا کرده و برای تسـت کرونا او را راهی بیمارسـتان کند اما حالا شـنیده 

می شـود ایـن بازیکـن در ایـن روزهـا عائـم بـدی نشـان نـداده و جـزء آن دسـته از 

نفرات کرونایی اسـت که بدون مشـکل در حال سـپری کردن دوران قرنطینه اسـت 

و جـای نگرانـی ای وجود ندارد.

 پرسپولیسی ها هم علیه پروتکل شدند!

بـا اینکـه همیشـه از پرسـپولیس به عنـوان تیمـی یـاد می شـود کـه پروتکل هـای 

بهداشـتی را با جدیت رعایت می کند اما در موضوع تسـت کرونا از بازیکنان آنها 

هـم پروتـکل را زیرپـا گذاشـتند و شـاید مقصـر اصلی حضور یک بازیکـن کرونایی 

در تیم مسـئولان باشـگاه باشند.

طبـق پروتـکل، همـه تیم هـای لیگ برتـری موظفند هر 10 روز یک بـار از بازیکنان 

خـود تسـت بگیرنـد تـا بـا خیالـی راحـت به تمریـن و انجـام مسـابقات بپردازند اما 

پرسپولیسـی ها کـه آخرین بـار پیـش از شـروع لیگ برتـر و دوم تیرماه تسـت کرونا 

را پشت سـر گذاشـته بودند حالا بعد از بیش از 20 روز می خواهند بازیکنان خود 

را مـورد آزمایـش قـرار دهنـد و ایـن نقض یکی از بندهای پروتکل بهداشـتی اسـت 

کـه سـتاد مبـارزه بـا کرونـا در ورزش به باشـگاه ها ابـاغ کرده اند.

بازیکنـان پرسـپولیس کـه همیشـه رعایـت پروتکل هـای بهداشـتی خـود را بـه رخ 

حریفـان می کشـند حـالا بـا مثبـت اعـام شـدن تسـت کرونـای یـک بازیکـن این 

خطـر را بیـخ گـوش خـود حـس می کننـد کـه نتیجه تست شـان مثبت شـود. آنها 

به همین دلیل حسـابی به کم کاری باشـگاه در تسـت گرفتن از بازیکنان و عوامل 

تیـم معتـرض شـده اند و بـر ایـن باورنـد که کـم کاری باشـگاه در هماهنگـی انجام 

ایـن تسـت ممکـن اسـت آنهـا و خانواده شـان را در معـرض خطـر قرار دهـد و البته 

پرسـپولیس را در بازی هـای آتـی بـا مشـکل مواجـه کند.

 پاسخ باشگاه به اعتراض بازیکنان؛ پول نداشتیم تست نگرفتیم!

تاش زیادی کردیم تا متوجه شویم دلیل تاخیر در گرفتن تست کرونا از بازیکنان 

چـه بـوده اسـت. آن طـور کـه شـنیده می شـود پرسپولیسـی ها به دلیل مشـکات 

مالی و مبلغ بالایی که این تسـت روی دسـت باشـگاه می گذارد، تصمیم گرفتند 

انجـام ایـن تسـت را چنـدروزی بـه تاخیـر بیندازنـد. یکـی از مسـئولان باشـگاه که 

نمی خواسـت نامـش فـاش شـود در این خصوص بـه »فرهیختگان« گفـت: »واقعا 

انجام تسـت کرونا هر 10 روز یک بار خیلی سـخت اسـت و به باشـگاه ها از لحاظ 

مالـی فشـار زیـادی وارد می کنـد. مـا هـم از ایـن قائـده مسـتثنی نیسـتیم و کمی 

مشـکل مالی داشـتیم که نتوانسـتیم به موقع از بازیکنان تسـت بگیریم.«

 حقیقت: الان هم اجباری به انجام تست نداریم!

بـرای اطـاع از اوضـاع و احـوال بازیکـن کرونایـی پرسـپولیس با حقیقت، پزشـک 

سـرخ ها تمـاس گرفتیـم تـا توسـط او از شـرایط آریـا برزگـر باخبر شـویم. او در این 

خصـوص بـه »فرهیختـگان« گفـت: »اینکه نـام بازیکن کرونایی آریا برزگر اسـت یا 

بازیکـن دیگـری را مـن نمی توانـم بگویـم. امـا اگـر درخصـوص بازیکنی که تسـت 

کرونایـش مثبـت اعـام شـده صحبـت می کنید خدا را شـکر وضعیـت خوبی دارد 

و درحال اسـتراحت اسـت تا بعد از گذراندن دوران قرنطینه به تیم اضافه شـود.«

پزشـک سـرخ ها درخصـوص هم اتاقـی ایـن بازیکـن گفت: »جـای نگرانـی ندارد. 

مـا از یـک نفـر هم اتاقـی ایـن بازیکـن و چنـد نفـر از دوسـتان نزدیکـش در تیـم که 

بـا یکدیگـر ارتبـاط زیـادی دارنـد تسـت گرفته ایم و تسـت آنها منفی شـده اسـت و 

از ایـن جهـت بازهـم جـای نگرانی وجود نـدارد.«

حقیقـت درخصـوص اینکـه بازیکـن هم اتاقـی در بـازی ماشین سـازی بـرای 

پرسـپولیس بـازی و بازیکنـان را نگـران کـرده اسـت، ادامـه داد: »اول اینکـه مـن 

نمی دانـم کـدام بازیکنـان در ترکیـب بوده انـد و کدام شـان نبودنـد! اصـا از 

مـن بپرسـید کـه دروازه بـان تیـم چـه کسـی بـود هـم نمی دانـم. امـا درخصـوص 

نگرانـی بازیکنـان و شـما بایـد بگویـم اگر آزمایش خون گرفته بودیم می توانسـت 

جـای نگرانـی داشـته باشـد کـه ایـن نفـرات ناقـل هسـتند امـا مـا از آنهـا تسـت 

PCR گرفته ایـم کـه پاسـخ آن منفـی بـوده و ایـن یعنـی نفـرات مشـکوک ناقـل 

هم نیسـتند.«

پزشـک پرسـپولیس درخصـوص رعایـت نکـردن پروتـکل بهداشـتی و تاخیـر در 

گرفتـن تسـت از بازیکنـان گفـت: »همین حالا هم اجباری در انجام تسـت نداریم 

و خودمـان می خواهیـم آن را انجـام دهیـم. خیلـی از تیم ها هسـتند کـه دیربه دیر 

تسـت می دهنـد و قطعـا اگـر لزومـی بـود آن را انجـام می دادیم.«
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در روزهایی که کرونا ذهن جامعه فوتبال را به خود مشغول کرده، اتفاقاتی درحال 

رخ دادن است که کمتر کسی به آن می پردازد و البته فرصت مناسبی است برای 

دور زدن قانون و تصمیماتی خارج از عرف. برای نمونه این روزها کسی نمی پرسد 

چرا برخی مسئولان قوانین مصوب فدراسیون فوتبال را نادیده گرفته و احکامی 

صادر می کنند که منطبق با قوانین نیست و یا افرادی سمت می گیرند که سوابق 

جالبی ندارند. برای پرداخت به یکی از اتفاقاتی که اخیرا رخ داده لازم است کمی 

به گذشته برگردیم و سپس به ابهامات موجود خواهیم پرداخت.

 اهل درگیری مثل راکی!

سوژه این گزارش فردی است به نام عباس راکی که در آزمون آمادگی جسمانی 

داوران لیگ دسته اول فوتبال در نیم فصل این رقابت ها در سال ۹۷، با مدرس 

داوری و همچنین برخی از مســـئولان برگزاری این کاس دچار درگیری شد. 

ظاهرا او حتی به دنبال رئیس کمیته داوران هم بود تا با او نیز درگیر شود. طبق 

ادعای رسانه ها در آن مقطع راکی پیش از این نیز در یکی از آزمون های آمادگی 

جســـمانی داوران درگیر شده بود و این برای دومین بار بود که این داور چنین 

رفتاری از خود نشـــان می داد. راکی که بعد از این ماجرا ترجیح داد از قضاوت 

در فوتبال خداحافظی کند، درخصوص این ماجرا گفته بود: »شرایط به گونه ای 

بود که دو نفر از مسئولان کاس های داوری قبل از رفتن به تست به نوعی به من 

اخطار دادند و تهدیدم کردند که اگر دســـت از پا خطا کنم ممکن است اخراج 

شوم. درنهایت نیز من را بی دلیل اخراج کردند که باعث به وجود آمدن درگیری 

شـــد. به خاطر اتفاقات رخ داده دراین مدت، من از داوری فوتبال خداحافظی 

می کنم و دیگر در داوری فعالیت نخواهم کرد.« در ادامه رئیس وقت دپارتمان 

داوران کشـــور نیز تاکید کرد پرونده داور متخلف به کمیته اخاق ارسال شده 

است. راکی آبان ۹۴ طی اباغی از سوی طالقانی، رئیس هیات فوتبال خوزستان 

ابتدا به عنوان سرپرست و سپس رئیس هیات فوتبال ایذه انتخاب شده بود. 

 مصوبه ای که بعدها نادیده گرفته شد

اما اصل ماجرا چیست؟ باید در این خصوص به نشست کمیته داوران فدراسیون 

فوتبال که بهمن ســـال ۹۷ به میزبانی هیات فوتبال استان قزوین برگزار شد، 

اشاره کنیم. نشستی که با حضور فریدون اصفهانیان، رضا غیاثی، زاهد بحرینی، 

محمدرضا فاح، علیرضا سهرابی، طاهره کشتیرانی و داود رفعتی برگزار شد و 

به تصویب اعضا رســـید که از اول فروردین ماه ۹8 داوران فعال به هیچ عنوان 

نمی تواننـــد به عنوان رئیس هیات فوتبال و ارکان داوری از قبیل رئیس کمیته 

داوران، رئیس دپارتمان داوران، اعضای کمیته داوران و کارمند کمیته داوران 

فعالیت کنند و درصورت انتخاب از داوری مسابقات کنار گذاشته خواهند شد.

این اباغ کمیته داوران که از اول فروردین ۹8 داور فعال نباید رئیس هیات یا 

در دپارتمان و کمیته داوران استان ها و شهرستان ها فعالیت کند توسط ابراهیم 

شـــکوری، سرپرست وقت دبیر کلی فدراسیون فوتبال به تمامی هیات ها نیز 

اباغ شد تا این مصوبه شکل رسمی به خود بگیرد. این یعنی یک نفر نمی تواند 

در آن واحد هم به عنوان داور فعال قضاوت کند و هم ســـمت مدیریتی داشته 

باشـــد. حالا باید از مدیران فدراسیون پرسید آیا این مصوبه درخصوص راکی 

رعایت شده است؟ پاسخ به این سوال، خیر است چراکه ابتدای تیرماه امسال 

کمیته داوران و دپارتمان داوری به منظور از ســـرگیری رقابت های لیگ برتر از 

۴2 داور بـــرای کاس های توجیهی ادامه لیگ دعوت کرد که در این بین نام 

یک داور که دارای ســـمت اجرایی در مجموعه فوتبال است نیز دیده می شد؛ 

عباس راکی! در واقع این داور لیگ یکی که 

به عنوان داور چهارم در فینال جام حذفی سه 

سال پیش حاضر شد و به دلیل برخی رفتارها 

در تست های آمادگی جسمانی سال گذشته 

نیز پایش به کمیته اخاق فدراسیون باز شده 

بود در کاس های توجیهی ادامه لیگ حضور 

داشت، حضوری که به دلیل داشتن سمت 

اجرایی در کمیته داوران اســـتان خوزستان 

و ریاســـت بر هیات فوتبال شهرستان ایذه 

در تضاد با مصوبه هیات رئیســـه فدراسیون 

فوتبال بود.

 تکذیب بی فایده آقای سرپرست 

علیرضا سهرابی، سرپرســـت دپارتمان داوری در گفت وگویی در این خصوص 

مدعی شـــد که چنین چیزی را تایید نمی کند و اگر هم چنین اتفاقی افتاده 

باشـــد، اباغیه آن به دست شان نرســـیده و درنتیجه نمی توانند او را به عنوان 

رئیس کمیته داوران استان خوزستان منصوب کنند. او همچنین تاکید کرد که 

راکی هیچ مشـــکلی برای قضاوت در لیگ نوزدهم ندارد. سهرابی درحالی این 

موضوع را تکذیب کرد که درست چند هفته قبل یعنی هجدهم خرداد چنین 

حکمی برای راکی زده شـــده اســـت و باید دید اکنون موضع آقای سرپرست 

چیســـت؟ چرا که رسانه ای نشدن حکم به این معنی نیست که ایشان هم در 

جریان ماجرا نبوده است!
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این ماجرا یک نکته بسیار مهم هم دارد که مربوط می شود به انتشار یک پست 

اینستاگرامی توسط راکی آن هم در روزهایی که او درگیری های شدید با کمیته 

داوران داشت. وی که نام خانوادگی اش با شخصیت مطرح هالیوودی شباهت 

دارد و احتمالا به فیلم های جنگجویانه و هشت گانه راکی هم عاقه مند است، 

عکسی منتشر کرد که در آن 2 تفنگ در دست داشت و زیرش نوشته بود: »فردا 

انقاب مشروطه را با این تفنگ ها در تهران و فدراسیون فوتبال تکرار خواهم کرد 

تا درس عبرتی شـــود برای سودجویان و دروغگویان«، خیلی ها انتشار چنین 

عکســـی را به نوعی تهدید ارکان اصلی فوتبال کشور آن هم به شکل مسلحانه 

قلمداد می کنند. به یاد هم نداریم که برخوردی با این اتفاق صورت گرفته باشد!

 سوالات بی پاسخ

با اباغ 18 خرداد ۹۹ از سوی طالقانی، رئیس هیات فوتبال خوزستان، راکی 

به عنوان رئیس کمیته داوران خوزستان انتخاب شد. هرچند طبق شایعات او 

به صورت غیررسمی تا قبل از این زمان نیز زمام امور را بر دست داشته و فقط با 

این حکم کار وی رسمیت پیدا کرد. اما در نهایت اتفاق بعدی یعنی دعوت از وی 

برای حضور در کاس های داوری همه چیز را زیر سوال برد. این در حالی است که 

نقدهای فراوان و سوالات بی پاسخی درخصوص این اباغ به ذهن خطور می کند.

مثا کسی که سابقه درگیری فیزیکی با اعضای کمیته و دپارتمان داوران فوتبال 

فدراســـیون را دارد و یا فردی که فدراسیون فوتبال را به شکل مسلحانه تهدید 

کرده است یا اصولا صاحیت آن را دارد که به عنوان رئیس کمیته داوران استان 

خوزستان انتخاب شود؟!

سوال مهم بعدی که بعد از دادن حکم در اذهان متبادر می شود این است فردی 

که ۴ سال است داوری نکرده، قضاوتی در لیگ برتر نداشته، طبق مصوبه کمیته 

داوران هم نمی تواند قضاوت کند و تست بدنی هم نداده چطور به کاس داوران 

لیگ برتر دعوت شده و هفته بعدش در لیگ یک قضاوت می کند؟ )راکی از سوی 

فدراسیون فوتبال برای قضاوت دیدار آلومینیوم اراک و علم و ادب تبریز در هفته 

بیست وهفتم لیگ دسته اول انتخاب شد( چه مسائلی در پشت پرده وجود دارد 

که چنین اتفاقاتی رخ داده و چنین احکامی صادر شـــده اســـت؟ شاید عضو 

جنوبی هیات رئیسه فدراسیون فوتبال بتواند به این سوال ها پاسخ روشنی بدهد. 

گزارش »فرهیختگان« از صدور احکام عجیب در فوتبال خوزستان و داوری که مدیر هم هست!
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سعادتمند: استقلال-پارس برگزار می شود

احمـد سـعادتمند، مدیرعامـل باشـگاه اسـتقال در گفت وگوی تلفنـی با برنامه 

»سـام صبح بخیر« شـبکه سـه سـیما ضمن تکذیب ابتای خود به بیماری کرونا 

دربـاره صحبت هـای اخیـر هومـن افاضلی، سـرمربی پارس جنوبـی جم و تهدید 

بـه انتقـال پرونـده دیـدار ایـن تیـم بـا اسـتقال به فیفـا وCAS  گفـت: »افاضلی 

بـرای مـن قابـل احتـرام اسـت، ولی برخـی اظهـارات او به ویژه درخصـوص انجام 

تسـت های تشـخیص کرونـا در بیمارسـتان آتیـه اصاً صحت نـدارد. درخصوص 

تسـت ها هـم ابتـدا باید بگویم که بیمارسـتان مسـیح دانشـوری مرجـع مبارزه با 

کرونـا در کشـور و پرچـم دار ایـن کار اسـت. بچه هـای ما نیز چهار، پنج بار تسـت 

دادنـد کـه جـواب ایـن تسـت ها در چهـار نوبـت منفی بـود. تعـداد کرونایی های 

تیـم زیـاد و انجـام بـازی بـا پـارس جنوبـی غیرممکن بـود. تدابیر لازم بـرای اعزام 

تیـم بـه جـم را دیـده بودیـم، امـا تیم قابلیـت برگزاری مسـابقه را نداشـت. تعداد 

کسـانی کـه در تیـم اسـتقال تست شـان مثبـت شـده، بـالای 8 نفـر هسـتند و 

ایـن تعـداد کمـی در یـک تیـم فوتبـال نیسـت. تابـع تصمیماتـی هسـتیم کـه از 

طریـق سـازمان لیـگ، سـتاد مبـارزه با کرونا و دسـتگاه هایی که نظـر می دهند، 

گرفتـه می شـود. مطمئـن هسـتم که این بـازی به صورت معوقه برگزار می شـود، 

چـون در زمانـی کـه قـرار بـود برگـزار شـود، 25 درصـد از اعضـای تیـم مبتـا بـه 

کرونـا بودنـد. ایـن بـازی صددرصد برگزار خواهد شـد.«

گل محمدی: قهرمانی  پرسپولیس مسجل نشده 

یحیی گل محمدی، سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس که بعد از بازی با ماشین سازی 

به خاطر فضای کوچک و بسته محل نشست خبری حاضر به انجام مصاحبه نشد 

دیروز در گفت و گوی تصویری با سایت پرسپولیس درباره ادامه پیروزی های تیمش 

تصریح کرد: »فکر می کنم موفقیت ها به خاطر این موضوع اســـت که هر کسی 

وارد زمین می شود وظیفه اش را به خوبی انجام می دهد و نگرانی بابت عدم حضور 

چند بازیکن نداریم. بچه ها ذهنیت برد دارند و این خیلی به روند خوب تیم کمک 

می کنـــد. البتـــه 6 بازی و 18 امتیاز باقی مانده و روی کاغذ هنوز قهرمانی را به 

دست نیاورده ایم، اما بدون شک شانس اول کسب این عنوان هستیم. مسابقات 

باقی مانده راحت نیستند. نباید احساس غرور داشته باشیم و فکر کنیم کار تمام 

شده است. باید محکم تر از قبل تمرین کنیم و تمرکز داشته باشیم تا عملکردمان 

بهتر از گذشته باشد. تا امتیازات لازم را هم به دست نیاوریم دست بردار نیستیم 

و پر تاش تر از قبل وارد مسابقات می شویم.«

کمالوند گزینه جانشینی جلالی در گل گهر 

مدیران باشـــگاه گل گهر قبل از بازی با پیکان تصمیم گرفتند در صورت کسب 

ســـومین باخت در این مســـابقه به تغییر کادرفنی اقدام کنند. با توجه به اینکه 

گل گهری ها این بازی 6 امتیازی را باختند، مجید جالی تصمیم گرفت از سمتش 

کناره گیری کند قبل از اینکه برکنار شود. در  یکی دو روز اخیر واسطه های زیادی 

در تماس با مســـئولان باشگاه گل گهر گزینه  های مدنظرشان را برای جانشینی 

جالی معرفی کردند. طبق خبری که تسنیم منتشر کرده، مربیانی چون مجتبی 

سرآسیایی، رضا مهاجری، فیروز کریمی و فراز کمالوند به مدیران گل گهر پیشنهاد 

شـــده اند. در این بین شانس کمالوند تا حدی بیشتر از گزینه های دیگر است. 

این درحالی اســـت که مهاجری درحال حاضر هدایت ماشین سازی را برعهده 

دارد و سایر مربیان نام برده تیمی ندارند.

»فرهیختگان« گزارش می دهد؛ شیوع کرونا در اردوی لیگ برتری ها به صدرنشین هم رسید

نوبت پرسپولیس
 پاسخ باشگاه به اعتراض بازیکنان؛ پول نداشتیم تست نگرفتیم

 پزشک تیم: الان هم اجباری به انجام تست نداریم!

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
روزنامه نگار


